

Title (en)
Sunshade.

Title (de)
Sonnenschirm.

Title (fr)
Parasol.

Publication
EP 0432576 A2 19910619 (DE)

Application
EP 90122727 A 19901128

Priority
DE 8914512 U 19891209

Abstract (en)
The sunshade has a shaft (10) which can be inserted into the ground or a stand. In order to accommodate a shelf for articles, the shaft (10) has, below the region occupied by the folded-in stretcher frame for the covering (14), a second stretcher frame having a number of supporting levers distributed around the shaft and mounted in an articulated manner which can be stretched into a radial position by means of struts attached thereto in an articulated manner and of a sliding sleeve which can be supported on the shaft, in which radial position they form a support for plate-shaped elements which combine to form a table (20). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Sonnenschirm hat einen Stock (10), der in den Erdboden oder einen Ständer einsteckbar ist. Um eine Ablage für Gegenstände zu erhalten, hat der Stock (10) unterhalb des vom eingeklappten Ausspreizgestell für die Bespannung (14) eingenommenen Bereichs ein zweites Ausspreizgestell mit einer Anzahl rings um den Stock verteilt gelenkig gelagerter Traghebel, die mittels gelenkig daran angebrachter Streben und einer am Stock abstützbaren Schiebehülse in eine Radialstellung ausspreizbar sind, in welcher sie Auflager für sich zu einem Tisch (20) ergänzende Plattenelemente bilden. <IMAGE>

IPC 1-7
A45B 23/00; **A45B 25/00**

IPC 8 full level
A45B 23/00 (2006.01); **A47B 13/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A45B 23/00 (2013.01 - EP US); **A47B 13/16** (2013.01 - EP US); **A45B 2023/0012** (2013.01 - EP US); **A45B 2200/1063** (2013.01 - EP US); **A47B 2220/0008** (2013.01 - EP US)

Cited by
GB2363070A

Designated contracting state (EPC)
AT DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
DE 8914512 U1 19900329; EP 0432576 A2 19910619; EP 0432576 A3 19910911; US 5197394 A 19930330

DOCDB simple family (application)
DE 8914512 U 19891209; EP 90122727 A 19901128; US 62410390 A 19901210